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Interpellation – Sju månader för beslut 
Under kommunstyrelsen den 4 februari 2020 yrkade Moderaterna på:  

"att uppdra till sektor Styrning och stöd att i samverkan med erforderliga 
aktörer ombesörja tillståndsansökan för trygghetskameror i krognära 
miljö enligt det område som beskrivs i bilaga Analys av trygghetskameror 
i den offentliga miljön i centrala Gävle." 

Moderaterna gjorde det med anledning av att den styrande koalitionen valt att 
inte gå vidare med tillståndsansökan för trygghetskameror i flera delar av 
centrum som det bedöms finnas underlag för i ovan nämnda bilaga: 

"I samråd med representanter från Polisen, Socialtjänsten, 
Säkerhetsenheten, m.fl., bedöms den mest lämpliga placeringen av ovan 
nämnda kameror vara det geografiskt avgränsade område som utgör 
Stortorget i Gävle, statyn Gudinna vid hyperboreiskt hav, och den del av 
Drottninggatan som sträcker sig mellan ovan platser." 

Nu väljer Socialdemokraterna med samarbetspartier gå vidare med det förslag 
Moderaterna yrkade på för sju månader sedan. Jag kan inte se att något nytt material 
eller information tillkommit som gör att förslaget vore mer aktuellt nu än i februari. 
Tvärtom har man istället väntat sju månader i onödan vilket gör att det tar ännu 
längre tid att få kamerorna på plats. 

Med anledning av ovanstående frågar jag Sociala 
hållbarhetsutskottets ordförande Jörgen Edsvik (S): 

- Varför sa den styrande koalitionen nej till förslaget i februari men ja nu i augusti, sju 
månader senare?  

- Är Jörgen Edsvik villig att snabbt utreda alternativt direkt ansöka om kameror på 
platser, exempelvis skolor där vi vet att det förekommer oroligheter på nattetid? 

 

William Elofsson, kommunalråd i opposition (M) 


